
 

 
 
 

Püspökladány Város Önkormányzata 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

 
2015. április 22-i soron következő ülésének 

jegyzőkönyve 
 

 
 
 
 
12/2015. (IV. 22.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Püspökladány Város Önkormányzatának gazdasági programja 2015-2019 jóváhagyásáról készült 
előterjesztést elfogadásra javasolja 
 
13/2015. (IV. 22.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Az önkormányzat 2014. évi költségvetési gazdálkodásáról készült beszámolót elfogadásra 
javasolja 
 
 
14/2015. (IV. 22.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat  
A 2014. évi éves belső ellenőrzési jelentés és éves összefoglaló jelentés elfogadásáról készült 
előterjesztést támogatja 
 
 
15/2015. (IV. 22.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

A Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. 2015. évi üzleti tervéről készült 
előterjesztést elfogadásra javasolja. 
 
 
16/2015. (IV. 22.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

A Püspökladányi Víziközmű Társulat 2015. I. negyedévi gazdálkodásáról készült beszámolót 
tudomásul veszi 
 
 
17/2015. (IV. 22.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

A Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. folyószámla hitelének 2015. I. negyedévi 
felhasználásáról készült beszámolót tudomásul veszi 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzata Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2015. április 22-i soron következő üléséről. 
 Az ülés kezdete: 9 óra 00 perc,  
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 Kincses László képviselő 
 Varga Lajos, a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. 

ügyvezetője 
 Gruberné Slámer Erzsébet, a Püspökladányi Városüzemeltető és 

Gyógyfürdő Kft. gazdasági vezetője 
 Pusztainé Nádházi Ibolya, Püspökladány Város Gazdasági Ellátó 

Szervezete igazgatója 
 Benyáts Balázs, Szenczi-Divizor Kft képviselője 
 Szabó Sándorné, Püspökladányi Víziközmű Társulat képviselője 
 Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
 Nagyné Kis Simonka Katalin, Városgazdálkodási Iroda csoportezetője 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülésen a bizottság részéről jelen van 4 fő bizottsági tag, Pató Józsefné 
egyéb elfoglaltságai miatt igazoltan van távol, a bizottság határozatképes.  
 
Kérem, szavazzunk a meghívó szerinti napirendi pontokról, a szavazás eredménye 4 igen 
szavazat. 
 
Napirendek: 

 
1. Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzatának gazdasági programja 2015-

2019 jóváhagyására. 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
2. Beszámoló az önkormányzat 2014. évi költségvetési gazdálkodásáról 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
3. Előterjesztés a 2014. évi éves belső ellenőrzési jelentés és éves összefoglaló jelentés 

elfogadásáról 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 

4. Előterjesztés a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. 2015. évi üzleti 
tervének elfogadására 
Előadó: Varga Lajos ügyvezető 

 
5. Beszámoló a Püspökladányi Víziközmű Társulat 2015. I. negyedévi gazdálkodásáról 
 Előadó: Kiss Zsigmond elnök 
 
6. Beszámoló a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. folyószámla 

hitelének 2015. I. negyedévi felhasználásáról 
 Előadó: Varga Lajos ügyvezető 
 

7. Különfélék 
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Kérem, szavazzunk arról, hogy a jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Szabó János legyen. A 
szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
 
1. napirend 
 
Kincses László, képviselő 
Kívánság gyűjteményt kaptunk? A 6. oldalon az alapelveknél zárt borítékos ajánlatkérés? A 
fejlesztéseknél miért kellett odaírni, hogy nem prioritási sorrendben? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
Jogszabályi kötelezettség írja elő. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Pontosan benne kell lenni, hogy nem prioritási sorrendben. 
 
Tóth László, képviselő 
Teljesen egyetértek elnök úrral. 
 
Fenyves Vidor, képviselő 
A Kálvintéri iskolát ki kell húzni, mert a felső vezetés már döntött. 
 
Tóth László, képviselő 
Nem tudom, mire alapozza ezt képviselő úr. Döntöttünk, hogy ne adjuk át. Amit feltételez, az 
nem jöhet szóba. 
 
Kincses László, képviselő 
Az önkormányzat kezdeményezze mindegyik fél asztalhoz ülését.  
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Szavazzunk az előterjesztésről, a szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
 

12/2015. (IV. 22.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Püspökladány Város Önkormányzatának gazdasági programja 2015-2019 jóváhagyásáról 
készült előterjesztést elfogadásra javasolja 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
2. napirend 
 
Kincses László, képviselő 
Az anyag meglehetősen rövid. Miért van az idegenforgalmi adónál ekkora alulteljesítés? 
Iparűzési adó esetében a jogszabályi változás miről szól? Bírság és a talajterhelési díj esetén 
miért van elmaradás? A startmunkáról szóló beszámoló nagyon szűkszavú. TÖOSZ: set top 
boxot vettünk a régi tévéhez? Az első lakáshoz jutási támogatást 4 fő vette igénybe? Fht-ban 
500 fő részesült? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
A 2014. évi idegenforgalmi adó idén folyt be. Iparűzési adó esetében az adóalap számításának 
módja változott, bizonyos kedvezményeket nem vehetnek figyelembe a vállalkozások. A 
bírságot a legnehezebb megtervezni. A startmunka esetében a kiadási oldalon mindent 
részletesen leírtunk. A TÖOSZ konkrétan erre a célra adta a támogatást.  
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Benyáts Balázs, Szenczi-Divizor Kft. képviselője 
Az iparűzési adó nehezen tervezhető, befolyásolja az adóalap változás, a beruházások 
számának növekedése. 
 
Kincses László, képviselő 
A bérkompenzáción mindig elcsodálkozok. Szennyvíznél miért kell a kivitelezési határidőt 
módosítani? Gyűjtőútnál miért nincs pénzügyi zárás? Az egészségügyi alapellátás fejlesztése 
befejezése nem június 20? A piac fejlesztését elkezdték, de mégsem csinálják. Napelemes 
beruházás esetén mit jelent az, hogy folyamatban van? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
A jubileumi jutalom és a bérkompenzáció jogszabályi előírás. Szennyvíz beruházás esetén 
szükség van a hosszabbításra. Igen, az egészségügyi alapellátás fejlesztése befejezése június 
20., elírás történt. 
 
Tóth László képviselő 
Ezeknek a kérdéseknek a zöme a Városfejlesztési Bizottságot érinti. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Szavazzunk a beszámolóról, a szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
 

13/2015. (IV. 22.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az önkormányzat 2014. évi költségvetési gazdálkodásáról készült beszámolót elfogadásra 
javasolja 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
3. napirend 
 
Kincses László, képviselő 
Évek óta jelzem, hogy nem áttekinthető az anyag. Mit jelent a korlátozottan megfelelő 
területek kifejezés az 1. sz. ellenőrzésnél? 
A belső ellenőrzés után megszűnnek a jelentésben szereplő problémák? Miért nincsenek 
ellenőrizve a beruházások? 
 
Benyáts Balázs, Szenczi-Divizor Kft. képviselője 
Jogszabály írja elő a jelentés formai elemeit. Idén lesz a Tájékoztató Központnál egy átfogó 
ellenőrzés. A belső ellenőrzés szándéka a javító szándék. A beruházásokat a támogató 
szervezetek is ellenőrzik. 
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete igazgatója 
Sok visszatérő probléma van. Pl. menetlevél vezetése, megbízási szerződés tartalmi elemei. 
Pótoltuk a hiányosságokat. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Szavazzunk az előterjesztésről, a szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
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14/2015. (IV. 22.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A 2014. évi éves belső ellenőrzési jelentés és éves összefoglaló jelentés elfogadásáról 
készült előterjesztést támogatja 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
4. napirend 
 
Kincses László, képviselő 
Az önkormányzat nincs ráhatással a Városüzemeltető üzleti tervére. Az üzleti terv 
tartalmatlan, 7 oldal termékbemutató. A fürdősátor beszerzését az önkormányzatnak kell 
megoldani, nem a Városüzemeltetőnek. Konkrét hatástanulmányokat kellett volna végezni. 
Fontos a fürdőfejlesztés, nincs a költségvetésünkben.  
 
Varga Lajos, a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. ügyvezetője 
A tervben lévő fejlesztések nem kőbe vésettek. Az iskolai úszásoktatás miatt is nagyobb 
hangsúlyt kellene fektetni a sátorbeszerzésre. 
 
Kiss Zsigmond, képviselő 
A gyepmesteri tevékenység esetében van ügyelet, kihez lehet fordulni? Mit jelent a buszváró 
felügyelete? A piacnál bevétel kiesés van-e? A közcélú foglalkoztatás nem ütközik az 
közérdekű foglalkoztatással? A kötelező úszásoktatással kapcsolatban a KLIK adott-e valami 
tájékoztatást, hogy tud-e támogatást nyújtani? A Városok, Falvak Szövetségétől jött-e igény a 
Balatongyöröki üdülőre? 
 
Varga Lajos, a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. ügyvezetője 
A kóbor kutyák száma megnőtt a városban a chipes rendszer bevezetése miatt. A kutyák 
lejelentése lakossági kötelezettség. Az Újtelepen a reggeli órákban mindig kint vannak a 
kollégák, akiket lehet hívni A központi buszváró felügyeletéről van szó. A piac 
üzemeltetésével kapcsolatban elmondható, bevételkiesés nincs. A közérdekű foglalkoztatás 
sok odafigyeléssel jár. A kötelező úszásoktatással kapcsolatban még nem kaptunk konkrét 
választ. Ladányi vagy járási szinten kell-e gondolkodni.  
 
Kincses László, képviselő 
A balatongyöröki táboroztatásba be kellene vonni a buszt. Az összefoglaló táblázat jelentős 
bevételcsökkenést mutat, befolyásolja a földművelés átadása is, de nem csak az. A tényekhez 
képest miért csökken? 
 
Varga Lajos, a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. ügyvezetője 
Igen be kívánjuk vonni a buszt a táboroztatásba. A kézilabdázók májustól igénybe fogják 
venni a buszt. 
 
Gruberné Slámer Erzsébet, a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. 
gazdasági vezetője 
A 2015. tervezésnél a 2014. évi tényadatokat vettük figyelembe. Elmaradt a földművelés 
árbevétele, a területalapú támogatás, a csökkentett távhő támogatási összeggel számoltunk, a 
Támopos támogatás is befejeződött. Ezek okozzák a közel 60 millió Ft-os a bevétel kiesést. 
 
Kincses László, képviselő 
A gyógyfürdőnél évek óta stagnálás van. A távhő ágazat lehetne húzó ágazat, de még nem 
tudjuk pontosan a jogszabályi változásokat, a kormány szándékát. 
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Kiss Zsigmond, képviselő 
Egyetértek Kincses képviselővel a távhővel kapcsolatban, nem tudjuk pontosan, mikor 
következik be változás. A bevétel kiesés kompenzálására a cég próbálja bővíteni az egyéb 
tevékenységeit, de nagy az élő munka igénye. A lehetőség a gyógyfürdőben van, 
népszerűsítik, nagyon jó a szakmai munka. Alternatív energiák felhasználásával kellene a 
működtetést javítani, olcsóbbá tenni. Elfogadásra javaslom az üzleti tervet. 
 
Varga Lajos, a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. ügyvezetője 
A távhő szolgáltatás 2012. óta valamilyen szinten államosítva van, az ár meg van határozva, 
jelentéseket kell tenni az Energia Hivatal felé. 
 
Kiss Zsigmond, képviselő 
A gyógyászati kezelést úgy is lehetne propagálni, hogy a gyógyfürdő felső szintjén szobákat 
lehetne kialakítani.  
 
Varga Lajos, a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. ügyvezetője 
Ez önerőből komoly beruházás lenne. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Szavazzunk az előterjesztésről, a szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
 

15/2015. (IV. 22.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. 2015. évi üzleti tervéről készült 
előterjesztést elfogadásra javasolja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
5. napirend 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs kérdés, vélemény, szavazzunk a beszámolóról, a szavazás eredménye: 4 
igen szavazat. 
 

16/2015. (IV. 22.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Víziközmű Társulat 2015. I. negyedévi gazdálkodásáról készült 
beszámolót tudomásul veszi 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
6. napirend 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs kérdés, vélemény, szavazzunk a beszámolóról, a szavazás eredménye: 4 
igen szavazat. 
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17/2015. (IV. 22.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. folyószámla hitelének 2015. I. 
negyedévi felhasználásáról készült beszámolót tudomásul veszi 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
Különfélék 
 
Kincses László, képviselő 
Hiányoltam a bizottsági tagokat a Kálvin téri iskolával kapcsolatban, az volt amire 
számítottam, hogy a bizottsági tagoknak nem lesz bátorsága eljönni az ülésre. Hivatkozhat 
bárki bármire ez az eljárás az önkormányzat részéről, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
részéről valamilyen konzekvenciák levonására kell, hogy utaljon. Hiszen a polgármester 
bennünket arra kért, hogy az egyöntetű álláspontot képviseljük, akkor ez a bizottsági tagokra 
is vonatkozik.  
Márpedig ismereteim szerint ő éppen nem ezt a képet képviselte, különös tekintettel arra, 
hogy előtte nem egyeztetett. Megkeresés nem érkezett. 
Most muszáj vagyok ezt a jegyzőkönyv számára rögzíteni, az eljárás azt mutatja fel, hogy 
nem tudunk egymás szemébe nézni, amikor ilyen dolgok vannak és ez számomra megint 
bizonyítás értékű, hogy ezek nem történtek meg, mely egyesek szerint ez piaci pletyka. 
Sajnálatos, ez nem piaci pletyka és ezt tudomásul kell venni. 
 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
 
A különfélékben egyéb megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, 
az aktív részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
 
 
 
Az ülés befejezése: 11 óra 55 perc. 
 
 
 

k.m.f. 
 
 
 ___________________________ ____________________________ 
 Dr. Lente Péter Szabó János 
 bizottság elnöke bizottsági tag 
 


